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Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kluczborku 

W związku z brakiem środków finansowych w projekcie budżetu na rok 2020 na 

budowę Stacji Monitorowania Suszy w naszej Gminie, w imieniu Komitetu Rolników zwracam 

się z pytaniem, czy możliwym jest ujęcie powyższego wydatku w całości w nadwyżce 

budżetowej lub przynajmniej zapewnienie środków na rozpoczęcie prac mających na celu 

przygotowanie stosownej dokumentacji pozwalającej na przeprowadzenie takiej inwestycji w 

przyszłości. 


